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ČESKO: Již několikrát jsme upozorňovali na nezákonný postup většiny stran při zakládání
stranických poslaneckých klubů po posledních parlamentních volbách. Nárok na ně mají de
facto pouze SPD a ANO, zatímco ostatních pět stran, tedy včetně minimalistických Pirátů i ze
stávající předvládní pětikoalice nejúspěšnější ODS, o ten nárok přišly již před volbami. Možná jim to
měl někdo připomenout dopředu. Zrovna tak, jako porušení Ústavy při uzavírání koalice jdoucí do
voleb. Je s podivem, že vrchní soudní činitel a posthavlovský mafián Rychetský, který nedávno
dokonce obdržel zahraniční ocenění za své proliberální postoje z rukou Sorosovy slovenské
prezidentky Čaputové jím nazývanou jako Zuzanka, nic nenamítal, přestože k tomu jako předseda
Ústavního soudu k tomu měl co říct. Jenže proliberální slepence měly za úkol porazit Babiše, a to za
každou cenu.

Naštěstí se k tomu vyjádřil nyní jiný odborník. ,, Strany již ustavily poslanecké kluby, ve středu
začala jednání o nové Sněmovně. Má to ale jeden háček. Právník Pavel Hasenkopf upozorňuje, co
říká zákon o jednacím řádu Poslanecké sněmovny – na žádný poslanecký klub nárok nemají.
Hasenkopf na svém facebookovém profilu upozorňuje, co stojí v § 77 odst. 5 zákona č. 90/1995 Sb., o
jednacím řádu Poslanecké sněmovny, v platném znění: „K ustavení poslaneckého klubu na začátku
nového volebního období jsou oprávněni poslanci zvolení do Sněmovny za samostatně kandidující
politickou stranu. K ustavení klubu podle věty první je třeba nejméně tří poslanců.“

,,Noví poslanci za ODS, TOP 09, KDU-ČSL, Pirátů a STAN nemají nárok na poslanecký klub, a to ani
společně (koalice není politická strana), ani každý zvlášť (žádná z jmenovaných politických stran
nekandidovala samostatně),“ shrnuje. Samozřejmě to znamená, že by politici přišli o mnoho výhod v
podobě pobírání různých příplatků a možnost používat služební auta. Nemysleme si, že by se s tím
smířili a spoléhají právě na Rychetského, že jim to zase nějak zařídí. Zopakujme si tedy, proč kluby
vzniknout nesmí, a dokonce i hra před volbami byla protiústavní. Podle hlavy 1 čl.5 Ústavy ČR je to
jinak, citujeme : ,,Politický systém je založen na svobodném a dobrovolném vzniku a volné soutěži
politických stran respektujících základní demokratické principy a odmítajících násilí jako prostředek
k prosazování svých zájmů.” konec citátu. Tolik Ústava. Takže už samotný vznik těchto koalic jako
sdružení více stran a hnutí je protiústavní, stejně tak jejich připuštění k volbám a v neposlední řadě
je protiústavní i Volební zákon, který stanovuje hranice nutných procent pro koalice. Nehledě na
samotný princip 5% uzavírací klausule, kdy při počtu 200 poslanců je na jeden mandát třeba získat
0,5 % odevzdaných hlasů, tudíž netřeba žádné hranice ve výši desetinásobku hlasů.

Dále je tu další potřebný zákon, který jasně říká, co dále. Co je tady k nepochopení? Zákon č.
573/2006 Sb. je stále platný. Klíčové je toto ustanovení: V § 77 odstavec 5 zní: “(5) K ustavení
poslaneckého klubu na začátku nového volebního období jsou oprávněni poslanci zvolení do
Sněmovny za samostatně kandidující politickou stranu. K ustavení klubu podle věty první je třeba
nejméně tří poslanců.”. Pokud se tedy někdo ohání tím, že parlamentní volby proběhly v souladu se
zákonem, tak se jednoduše mýlí. V uvedeném zákoně není o nějakých předvolebních koalicích ani
zmínka. Ve volbách mohou kandidovat pouze jednotlivé politické strany a hnutí. Pokud se dostanou
do poslanecké sněmovny, tak si mohou založit poslanecký klub. Pozor! Tady se opět hovoří pouze o
politických stranách a hnutích, které ve volbách kandidovaly samostatně. Tak tohle komunista a
posthavlista Rychetský, iniciátor změny volebního zákona, nějak nedomyslel.

Je třeba si ještě připomenout, to pseudopravicovým voličům, kde vzali své přesvědčení, že
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tady vyhrála nějaká pravice? Je tu vůbec konzervativní pravice? Vláda SPOLU + PIRÁTSTAN je
vlastně “velká koalice” , která vzbudila kdysi rozruch při podpisu koaliční smlouvy ODS + ČSSD?
Spojení extrémní levice, tedy Pirátů, a samozvané pravice tj, ODS je obdobou velké koalice. STAN a
KDU-ČSL jsou mezičlánky a Topka smutným přívažkem. Média mlčí. Ono je to stejně jedno, protože
Sněmovna zasedne a jednací řád změní za 5 minut. Bude to jen důsledek toho, že se tato nesourodá
parta eurohujerů dostala do sněmovny faktickým ,,zfalšováním voleb“. Bude ještě zajímavé sledovat,
jak to vše dopadne. Piráti se ukazují být problémovými všude a předseda STAN Rakušan už oznámil,
že by do dalších voleb šel samostatně bez Pirátů. Není se co divit. Těch pár křesel, která Piráti
obsadí, bude hodně horkých. Museli kvůli nim přidat ministerstva, dojde ke kumulaci funkcí a budou
další průšvihy, například Pirát na Ministerstvu zahraničí. Přitom stačilo bojovat čestně a možná díky
tomu nakonec….prohrát. A to tady přeci šlo. Porazit Babiše. Ani ne tak voličům, jako spíše prounijní
klice a možná i těm, kteří jí chtějí ze zahraničí točit.
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